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Od ponad roku mieszkańcy 
powiatu piaseczyńskiego 
zmagają się z poważnymi 
utrudnieniami drogowymi. 
Efekt? Codzienne korki, stres  
i nerwy. 

G łównym powodem jest rozbudo-
wa drogi wojewódzkiej nr 721 

pomiędzy Piasecznem a Konstanci-
nem-Jeziorną. Sytuację dodatkowo 
komplikują prowadzone równolegle 
prace na ulicy Starochylickiej, która 
miała być głównym objazdem dla kie-
rowców omijających rozkopaną trasę. 
Efekt? Codzienne korki, nerwy i ruch  
wahadłowy.

Rozbudowa DW721 rozpoczęła się 
wiosną 2024 roku. Już od początku prac 
wprowadzono ruch jednokierunkowy 

– przejazd możliwy jest tylko z Piasecz-
na do Konstancina-Jeziorny. 
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Mieszkańcy tkwią w korkach 
już ponad rok

Z ogniem walczyli 
całą noc

Remont drogi DW721

W trakcie akcji słyszano liczne wybuchy. Ich źródło nie zostało nadal ustalone
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Od ponad roku mieszkańcy 
powiatu piaseczyńskiego 
zmagają się z poważnymi 
utrudnieniami drogowymi. 
Efekt? Codzienne korki, stres  
i nerwy. 

G łównym powodem jest rozbudowa 
drogi wojewódzkiej nr 721 pomię-

dzy Piasecznem a Konstancinem-Je-
ziorną. Sytuację dodatkowo komplikują 
prowadzone równolegle prace na ulicy 
Starochylickiej, która miała być głów-
nym objazdem dla kierowców omijają-
cych rozkopaną trasę. Efekt? Codzienne 
korki, nerwy i ruch wahadłowy.

\\\ DW721: rozkopana  
droga i jednokierunkowy 
ruch

Rozbudowa DW721 rozpoczęła 
się wiosną 2024 roku. Już od początku 
prac wprowadzono ruch jednokierun-
kowy – przejazd możliwy jest tylko z 
Piaseczna do Konstancina-Jeziorny. 
Kierowcy jadący w przeciwnym kie-
runku muszą korzystać z objazdu przez 
ulice Chylicką, Długą, Starochylicką i 
Chyliczkowską aż do DK79. Z objazdu 
korzystają również kierowcy jadący w 
dozwolonym kierunku, chcąc uniknąć 
rozkopanych odcinków, błota i kałuż.

\\\ Starochylicka:  
objazd z wahadłem

Tymczasem właśnie na ulicy Sta-
rochylickiej – kluczowym odcinku ob-
jazdu – prowadzona jest budowa ciągu 
pieszo-rowerowego na odcinku od uli-
cy Zielonej w Piasecznie do skrzyżo-
wanie z ulicą Dworską w Konstancinie-
-Jeziornie. Od marca 2025 roku obo-
wiązuje tam czasowy ruch wahadłowy, 
który jeszcze bardziej wydłuża i tak już 
uciążliwą trasę. Choć inwestycja nie jest 
nowa - przebudowa drogi powiatowej 
2814W trwa od 2023 roku - brak ko-
ordynacji z przebudową DW721 wy-
wołuje niezadowolenie mieszkańców. 
Obecnie prace prowadzone są na od-
cinku objazdu wyznaczonego dla ruchu 
omijającego remontowaną trasę wo-
jewódzką. Budowa ścieżki rowerowej 
ma potrwać do połowy lipca. Urzędnicy 
zapewniają, że prace realizowane są 
etapami i że podejmowane są działa-

nia mające na celu minimalizowanie 
uciążliwości.

\\\ Jakie postępy na DW721?
Inwestycja realizowana przez Ma-

zowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich 
obejmuje odnowę jezdni, modernizację 
zatok autobusowych oraz przebudowę 
infrastruktury podziemnej. 

Jak informuje nas rzeczniczka 
MZDW, Monika Burdon, od początku 
roku wykonano szereg kluczowych 
prac drogowych:

– Od początku roku zostały wyko-
nane roboty związane z ułożeniem kra-
wężnika oraz wykonaniem konstrukcji 
drogi do warstwy wiążącej na odcin-
kach: od ronda na ul. Przesmyckiego 
do ul. Moniuszki oraz od ul. Dworskiej 
do ul. Śniadeckich. Wykonano również 
zatoki autobusowe przy ul. Przesmy-
ckiego w 4 lokalizacjach.

Trwają również intensywne pra-
ce brukarskie oraz roboty związane z 
przebudową i budową sieci podziem-

nych – te ostatnie są szczególnie trudne, 
ze względu na brak aktualnych map 
infrastruktury technicznej.

\\\ Mieszkańcy mają dość
Ulica Okulickiego jest przejezdna – 

nowa nawierzchnia została ukończona. 
Na Przesmyckiego, choć częściowo dro-
ga jest gotowa, nadal obowiązuje ruch 
wyłącznie w kierunku Konstancina-Je-
ziorny. Mimo to zdarzają się przypad-
ki, że kierowcy ignorują oznakowanie i 
poruszają się w obu kierunkach. Ulica 
Wschodnia pozostaje w dużej mierze 
rozkopana. Ruch odbywa się tam tyl-
ko jednokierunkowo. Kolejny odcinek 
trasy – ulica Pułaskiego – jest w więk-
szości ukończony, a przejazd możliwy 

jest w obu kierunkach. Z kolei Piase-
czyńska, będąca ostatnim fragmentem 
prowadzącym do Konstancina, wciąż 
jest w znacznej części w przebudowie. 
Ruch na niej dozwolony jest wyłącznie 
w jednym kierunku – w stronę Kon-
stancina-Jeziorny.

\\\ Plany  
na najbliższe miesiące

Z informacji przekazanej naszej 
redakcji przez rzeczniczkę MZDW, Mo-
nikę Burdon, wynika, że w najbliższych 
miesiącach przewidziano kolejne etapy 
prac, m.in.: kontynuację układania kra-
wężników, wykonanie konstrukcji dro-
gi do warstwy wiążącej na odcinkach: 
od ul. Moniuszki do ul. Dworskiej oraz 
od ul. Chylickiej do ul. Skolimowskiej, 
dalsze roboty instalacyjne i brukarskie.

\\\ Brak map 
i spory o działki

Realizacja inwestycji nie obywa 
się bez przeszkód. Wykonawcy czę-

sto napotykają niezinwentaryzowane 
sieci podziemne, które nie figurują na 

mapach, co wymusza natychmiastowe 
reagowanie i zmianę harmonogramu 
prac. Dodatkowe trudności wynikają 
także z konieczności uzyskiwania do-
stępu do prywatnych nieruchomości. 
Część właścicieli odmawia udostępnie-
nia działek.

– Niektórzy mieszkańcy odmawia-
ją wydania nieruchomości, co powodu-
je konieczność uruchamiania procedur 
administracyjnych związanych z egze-
kucją takich nieruchomości – podkreśla 
Monika Burdon.

\\\ Kierowcy łamią przepisy
Mimo obowiązującej tymczasowej 

organizacji ruchu, zakładającej ruch 
jednokierunkowy – co wiąże się z ko-
niecznością dojazdu do posesji drogą 
objazdową – wielu kierowców ignoruje 
oznakowanie i porusza się „pod prąd”. 
Takie zachowania prowadzą do zato-
rów i kolizji z ekipami budowlanymi. 

Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódz-
kich wprowadził dodatkowe oznako-

wanie, co – jak zapewnia rzeczniczka 
MZDW – przyczyniło się do ogranicze-
nia tego typu incydentów. Mieszkańcy 
muszą jednak nadal liczyć się z czaso-
wymi utrudnieniami w dostępie do 
swoich posesji.

– Z uwagi na konieczność wyko-
nania zjazdów, mieszkańcy mogą mieć 
tymczasowo utrudniony dostęp do 
swoich nieruchomości – informuje 
MZDW.

\\\ Bez opóźnień,  
ale z wyzwaniami

Pomimo napotkanych trudności 
inwestycja realizowana jest zgodnie z 
harmonogramem. Jak zapewnia rzecz-
niczka MZDW:

– Na obecną chwilę nie przewidu-
jemy żadnych opóźnień. Trzeba jednak 
pamiętać, że projekt ten jest wyjątko-
wo wymagający – prace prowadzone 
są pod ruchem, sieci podziemne są 
przebudowywane na ogromną skalę, 
a część infrastruktury – w tym ścieżki 
rowerowe – wymaga pozyskania tere-
nów prywatnych.

Zakończenie robót na DW721 pla-
nowane jest na listopad 2026 roku, a 
oficjalne oddanie trasy do użytku ma 
nastąpić na początku 2027 roku. War-
tość inwestycji to ponad 84 miliony zło-
tych. Pełny przejazd w obu kierunkach 
ma być przywrócony do końca 2025 
roku.

Na razie mieszkańcom pozostaje 
uzbroić się w cierpliwość – i liczyć na 
to, że ogromna inwestycja przełoży się 
w przyszłości na realną poprawę kom-
fortu podróżowania w regionie.

Agnieszka Deja

Mieszkańcy tkwią w korkach już ponad rok
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\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

W sobotę (24 maja) około 
22:00 w miejscowości 
Kawęczyn wybuchł pożar 
jednej z hal magazynowych.

O gień bardzo szybko objął dwie 
hale, a gęsty, toksyczny dym uno-

sił się nad okolicą przez wiele godzin. 
Akcja gaśnicza trwała przez całą noc, a 
zniszczenia widoczne w świetle poran-
ka ukazały skalę tragedii.

\\\ Trudna noc  
dla strażaków

Zgłoszenie o pożarze wpłynęło 
do straży pożarnej o godz. 21:38. Na 
miejscu bardzo szybko pojawiły się 
pierwsze zastępy – jako pierwsza na 
miejsce dotarła jednostka OSP Słom-
czyn, a w kulminacyjnym momencie z 
żywiołem walczyło aż 160 strażaków 
i 50 jednostek z całego powiatu. Po 
opanowaniu żywiołu jeszcze przez kil-
kanaście godzin na miejscu pracowało 
13 zastępów, prowadząc dogaszanie. 
Spłonęło około 10 tysięcy metrów 
kwadratowych powierzchni magazy-
nowej. Dzięki szybkiej i profesjonalnej 
interwencji służb ratunkowych udało 
się zapobiec rozprzestrzenieniu og-
nia na sąsiednie budynki mieszkalne. 
Mimo ogromnej skali zdarzenia nie 
odnotowano osób poszkodowanych. 
Działania były niezwykle trudne – w 
halach składowano tworzywa sztuczne, 
które paliły się wyjątkowo intensywnie. 
Sytuację dodatkowo komplikował brak 
działających hydrantów w sąsiedztwie 
obiektu, co zmuszało strażaków do 
uzupełniania wody m.in. w Słomczy-
nie. Z pomocą przyszły również służby 

z Zakładu Gospodarki Komunalnej w 
Konstancinie-Jeziornie, które przekie-
rowały wodę z SUW Opacz do stacji w 
Borowinie.

\\\ Zagrożenie  
dla ludzi i środowiska

Ze względu na toksyczne opa-
ry unoszące się nad okolicą, służby  
ratownicze wielokrotnie apelowały 
do mieszkańców, by zamknęli okna 
i pozostali w domach. Powietrze by-
ło stale monitorowane przez drony 
oraz chemików z Państwowej Straży 
Pożarnej. Do Kawęczyna przyjechała 
także Specjalistyczna Grupa Ratow-
nictwa Chemiczno-Ekologicznego 
„WARSZAWA-6”, wyposażona w mo-
bilne laboratorium. Na szczęście, jak 
dotąd nie odnotowano przekroczenia 
norm stężenia szkodliwych substan-
cji, takich jak pył PM10, PM2,5, SO₂  
czy NO₂.

Według najnowszych danych, ja-
kość powietrza w rejonie Kawęczyna 
nie stwarza zagrożenia dla zdrowia 
mieszkańców. Analizy prowadzone są 
przez chemików z PSP oraz za pomocą 
dronów pomiarowych. Nie wykazano 
obecności niebezpiecznych substancji 
chemicznych, a sytuacja jest stale mo-
nitorowana.

\\\ Wybuchy  
i ewakuacja strażaków

W trakcie akcji słyszano liczne 
wybuchy, których źródło nie zostało 
jeszcze ustalone. Ze względu na po-
garszające się warunki i realne zagro-
żenie dla zdrowia i życia ratowników, 
podjęto decyzję o wycofaniu straża-
ków z wnętrza płonących hal. Udało 
się jednak skutecznie zabezpieczyć 

teren i nie dopuścić do rozprzestrze-
nienia ognia na sąsiednie zabudowania  
mieszkalne.

\\\ Utrudnienia  
i nieodpowiedzialne  
zachowania

Na czas akcji gaśniczej zamknięto 
fragment drogi wojewódzkiej nr 734. 
Niestety, utrudnienia potęgowały nie-
odpowiedzialne zachowania niektó-
rych kierowców, którzy tarasowali 
drogę dojazdową, by przyglądać się 
pożarowi. Pomimo wielokrotnych apeli 
służb, wiele osób ignorowało zalecenia, 
utrudniając pracę ratowników.

\\\ Reakcja władz
Do zdarzenia odniósł się burmistrz 

Konstancina-Jeziorny Michał Wiśniew-
ski, który zapowiedział przeprowadze-
nie dokładnej analizy przebiegu akcji 
ratowniczo-gaśniczej:

– Wspólnie ze strażakami podsu-
mujemy akcję pożarniczą w urzędzie 
– aby wzmocnić to, co zadziałało do-
brze, i wyciągnąć wnioski tam, gdzie 
były trudności. Strażacy stracili część 
wyposażenia, ale zrobimy wszystko, 
by je jak najszybciej odbudować – za-
powiedział burmistrz.

\\\ Nadal  
nieznane przyczyny

Do tej pory nie ustalono oficjalnej 
przyczyny pożaru. W sieci pojawiły 
się informacje, że w kompleksie swo-
je towary mogło przechowywać kilka 
różnych firm, ale nie wiadomo jeszcze, 
jakie dokładnie materiały znajdowały 
się w poszczególnych halach. Docho-
dzenie w tej sprawie prowadzą odpo-
wiednie służby.

Pożar w Kawęczynie, to jedno z 
największych zdarzeń tego typu w re-
gionie w ostatnich latach. Mimo ogrom-
nych zniszczeń, dzięki sprawnej akcji 
służb i zaangażowaniu wielu jednostek, 
udało się uniknąć jeszcze większej tra-
gedii. Trwa analiza przebiegu akcji i 
wyciąganie wniosków na przyszłość.

\\\ Jest stanowisko  
prokuratury w sprawie 
pożaru

– Prokuratura Okręgowa w War-
szawie wszczęła śledztwo w sprawie 
sprowadzenia zdarzenia zagrażającego 
życiu lub zdrowiu wielu osób i mieniu 
w wielkich rozmiarach, mającego po-
stać pożaru hal magazynowych, tj. o 
przestępstwo  z art. 163 § 1 pkt 1 kk. 
– informuje w komunikacie prokurator 
Piotr Antoni Skiba, rzecznik prasowy 
Prokuratury Okręgowej w Warszawie.

– Jednocześnie z uwagi na rozmiar 
szkód, skomplikowany charakter po-
stępowania wymagający bardzo duże-
go zaangażowania logistycznego i szyb-
kiego przeprowadzenia zmasowanych 
czynności procesowych, Prokurator 

Okręgowy w Warszawie skierował 
wniosek do Prokuratora Regionalnego 
w Warszawie o powołanie specjalnego 
zespołu śledczego do przeprowadzenia 
tego postępowania – dodaje prokurator 
Skiba.

– Dotychczasowe ustalenia, do-
konane przez oddelegowanego Pro-
kuratora z Prokuratury Okręgowej w 
Warszawie, który w obecności przed-
stawiciela Komendy Stołecznej Policji 
dokonał 26 maja rekonesansu w miej-
scu zdarzenia w Kawęczynie, wska-
zują, że konieczne jest kompleksowe 
przeprowadzenie śledztwa na szeroką 
skalę, jak w przypadku innych pożarów 
obiektów wielkopowierzchniowych, 
które miały miejsce na przestrzeni 
ostatnich lat – stwierdza rzecznik pra-
sowy Prokuratury Okręgowej.

Wszystko wskazuje więc na to, że 
zdarzenie w Kawęczynie będzie ana-
lizowane tak, jak pożar hal targowych 
przy Marywilskiej w Warszawie. Czy to 
oznacza, że w grę wchodzi podejrzenie 
o celowe podpalenie? Dowiemy się za-
pewne już niebawem.

RMK

Z ogniem walczyli całą noc

Pożar w Kawęczynie, to jedno z największych zdarzeń tego typu w regionie  
w ostatnich latach
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\\\ PIASECZNO 

Decyzja o wprowadzeniu 
ruchu jednokierunkowego  
na ulicy Mleczarskiej  
w Piasecznie wywołała 
stanowczy sprzeciw 
mieszkańców. W internetowej 
petycji domagają się 
wstrzymania zmian  
i przeprowadzenia konsultacji 
społecznych.

W edług mieszkańców, zmiana 
organizacji ruchu na tej ważnej 

drodze może pogorszyć komunikację 
w południowej części miasta. Uważają, 
że wprowadzenie ruchu jednokierun-
kowego nie rozwiąże problemów, a 
wręcz przeciwnie – utrudni codzienne 
funkcjonowanie wielu rodzin i przed-
siębiorców. Mieszkańcy wskazują, że 
decyzja została podjęta zbyt pochopnie 
i bez uwzględnienia realnych potrzeb 
użytkowników ulicy.

\\\ Brak konsultacji
W petycji skierowanej do Komisji 

Polityki Przestrzennej, Rolnej i Urba-
nistyki Rady Miejskiej w Piasecznie, 
mieszkańcy podkreślają, że nie zostali 
poinformowani ani zapytani o zdanie w 
sprawie planowanych zmian. Ich zda-
niem, decyzja o wprowadzeniu ruchu 
jednokierunkowego została podjęta 
za zamkniętymi drzwiami, bez prze-
prowadzenia niezbędnych analiz i kon-
sultacji społecznych. Wskazują, że tego 
typu zmiany powinny być poprzedzone 
rzetelną debatą publiczną, podczas któ-
rej mieszkańcy mogliby wyrazić swoje 
opinie i obawy.

\\\ Szkodliwa zmiana
Autorzy petycji zwracają uwagę, 

że ul. Mleczarska jest kluczowa dla ko-
munikacji w tej części miasta, a jej za-
mknięcie dla ruchu dwukierunkowego 
może spowodować poważne utrudnie-
nia. Obawiają się zwiększenia ruchu na 
sąsiednich ulicach, wydłużenia dojaz-

dów do domów, szkół i miejsc pracy, 
a także pogorszenia bezpieczeństwa 
pieszych i rowerzystów.

– Jako mieszkańcy stanowczo 
sprzeciwiamy się planom przekształ-
cenia ul. Mleczarskiej w ulicę jedno-
kierunkową prowadzącą w stronę Pia-
seczna. Zmiana na ruch jednokierun-
kowy oznacza: znaczące wydłużenie 
tras i czasu dojazdu, zwiększenie ruchu 
na sąsiednich, często węższych i mniej 
przystosowanych ulicach, utrudnienia 
dla służb ratunkowych i dostawców, 
brak równowagi komunikacyjnej w 
naszej okolicy – wyliczają mieszkań-
cy konsekwencje zmiany w treści  
petycji.

\\\ Apel o dialog
Mieszkańcy domagają się wstrzy-

mania wprowadzenia ruchu jednokie-
runkowego na ul. Mleczarskiej oraz 
rozpoczęcia szerokich konsultacji 
społecznych. Chcą, by ich głos został 
wysłuchany, a decyzje dotyczące or-

ganizacji ruchu drogowego były po-
dejmowane w sposób transparentny 
i z poszanowaniem interesów lokalnej  
społeczności. 

Pod petycją podpisało się już po-
nad 250 osób i liczba ta stale rośnie. 

Mieszkańcy liczą, że ich apel zostanie 
potraktowany poważnie, a przyszłe de-
cyzje będą podejmowane z udziałem 
wszystkich zainteresowanych stron.

Tekst i zdjęcia Dawid Grzelczak

STOP dla jednokierunkowej Mleczarskiej

Mieszkańcy zwracają uwagę, że zamknięcie ulicy dla ruchu dwukierunkowego 
może spowodować poważne utrudnienia
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\\\ NOWA IWICZNA 

Od wybuchu wojny budynek 
na posesji Gminnego Ośrodka 
Kultury był domem rodzin  
z Ukrainy. Do końca czerwca 
mają się z niego wyprowadzić. 
Dlaczego? Pracownicy  
UG Lesznowola jako powód 
podają zmiany legislacyjne.   

D o naszej redakcji wpłynęła in-
formacja od Czytelniczki, którą 

zaniepokoiła sytuacja mieszkających 
w Nowej Iwicznej rodzin z Ukrainy. 
Po wybuchu wojny gmina udostępni-
ła budynek zlokalizowany przy ulicy 
Krasickiego 60 osobom, które uciekły z 
sąsiedniego państwa. Według informa-
cji, które nam przekazano, urzędnicy 
zdecydowali, że czas odzyskać budynek 
należący do ośrodka kultury. O sytuację 
zapytaliśmy rzecznik lesznowolskiego  
urzędu.

– Budynek zlokalizowany przy 
ul. Krasickiego 60 w Nowej Iwicznej 
nie jest budynkiem „Domu Kultury”, 
a budynkiem mieszkalnym, którego 
właścicielem jest Gmina Lesznowola. 
Natomiast znajduje się na tej samej po-
sesji co filia Gminnego Ośrodka Kultury 
– przekazała nam Agnieszka Adamus, 
rzecznik prasowa Urzędu Gminy Lesz-
nowola.

Rzecznik podkreśliła, że po wybu-
chu wojny gmina udzielała obywatelom 
Ukrainy pomocy na różnych polach, w 
tym dając schronienie rodzinom. 

– Po wybuchu wojny w Ukrainie 
był to jedyny budynek będący w po-
siadaniu Gminy, który – po remoncie 
– mógł zostać przeznaczony na potrze-
by uchodźców. Ówczesna Rada Gminy 
podjęła decyzję, aby przeznaczyć go 
na potrzeby matek z małymi dzieć-
mi. W związku z tym wykonano tam 
niezbędne prace remontowe, wypo-
sażono w łóżka, sprzęty AGD, pościel, 
środki czystości i inne niezbędne rze-
czy dla mam z dziećmi. Budynek został 
udostępniony uchodźcom 16 marca  
2022 r. – wyjaśniła Agnieszka Adamus.

\\\ Zmiany legislacyjne 
w prawie

Obecnie, według informacji od na-
szej Czytelniczki, kobiety mają opuścić 
dotychczasowy lokal. Rzecznik gmi-
ny podkreśla, że zmiany legislacyjne 
z 2024 roku ograniczyły możliwości 
samorządów w zakresie zapewniania 
uchodźcom zakwaterowania. Koniecz-
ność wyprowadzki nie wynika zatem z 
decyzji samorządu, lecz z obowiązują-
cych przepisów, które nakładają obo-
wiązek zapewnienia zakwaterowania 
uchodźcom na administrację rządową, 
a nie samorządową.

– Po zmianach legislacyjnych w 
2024 r. wsparcie uchodźców z Ukra-
iny w zakresie zakwaterowania nie 
jest zadaniem własnym Gminy, a Wo-
jewody. Mimo to, Gmina Lesznowola 
przedłużyła w oparciu o środki własne, 
użyczenie lokalu w Nowej Iwicznej do 

30 kwietnia 2025 r., z założeniem, że 
do tego czasu mieszkanki znajdą no-
we mieszkania. Porozumienie w tym 
zakresie zostało podpisane z 6 osoba-
mi – obywatelkami Ukrainy – wyjaśnia 
rzecznik lesznowolskiego urzędu.

Jak dodaje Agnieszka Adamus – 
budynek w Nowej Iwicznej ma zostać 
ponownie udostępniony na cele spo-
łeczne.

– Mając na uwadze zmiany legisla-
cyjne, a także ogromne zapotrzebowa-
nie mieszkańców na lokale o funkcji 
publicznej oraz fakt, że obywatelki 
Ukrainy mieszkające w budynku przy 
ul. Krasickiego są osobami pracujący-
mi i nie wymagają wsparcia Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej, Gmina 
dąży do odzyskania budynku i dyspo-
nowania nim zgodnie z zapotrzebowa-
niem społecznym. Poza tym budynek 

należy wyremontować – podkreśla 
rzecznik.

Gmina nie otrzymała od zamiesz-
kujących w budynku w Nowej Iwicznej 
osób zgłoszenia o przedłużenie możli-
wości przebywania w budynku.

– Warto podkreślić, że osoby z któ-
rymi Gmina podpisała porozumienie, 
nie zgłaszały się do Urzędu z żadnymi 
wnioskami w zakresie przedłużenia 
terminu porozumienia i nie opuściły 
lokalu w wymaganym terminie, nato-
miast już po wygaśnięciu porozumienia 
zaczęły działać przez osoby trzecie w 
celu zatrzymania tego lokalu. Trudno 
też zweryfikować faktyczną liczbę osób 
zamieszkujących budynek w Nowej 
Iwicznej, ponieważ przez pracowni-
ków Urzędu widywane były tam różne 
osoby, w tym młodzież i mężczyźni – 
podkreśla Agnieszka Adamus.  

\\\ Rozmowy  
o przyszłości

Gmina zorganizowała spotkanie z 
mieszkankami budynku w celu wyjaś-
nienia obecnej sytuacji. Mimo że ter-
min, w którym rodziny miały się wy-
prowadzić minął, lesznowolski urząd 
kolejny raz wydłużył go na korzyść 
obywateli Ukrainy.

– 12 maja odbyło się spotkanie 
przedstawicieli Urzędu oraz Rady 
Gminy z obywatelkami Ukrainy miesz-
kającymi przy ul. Krasickiego, podczas 
którego wspólnie ustalono, że termin 
użyczenia domu w Nowej Iwicznej zo-
stanie wydłużony do końca czerwca br., 
tak aby dzieci w nim zamieszkujące i 
uczęszczające do szkół oraz przedszkoli 
na terenie gminy mogły bez przeszkód 
zakończyć zajęcia dydaktyczne, a 
mieszkanki miały dodatkowy czas na 
znalezienie nowych lokali, w czym po-
mogą im pracownicy Urzędu Gminy i 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
– zaznacza rzecznik lesznowolskiego 
urzędu.

Łukasz Szymański

Czas się wyprowadzić

Budynek w Nowej Iwicznej  
ma zostać ponownie udostępniony  
na cele społeczne
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\\\ LESZNOWOLA 

Na skrzyżowaniu ulic 
Storczykowej i Postępu  
w Nowej Woli budowa ronda 
wchodzi w ostatni etap. 
Sprawdziliśmy, kiedy można 
spodziewać się oficjalnego 
otwarcia.

W lutym 2025 roku ruszyły prace 
nad przebudową skrzyżowania 

w gminie Lesznowola. Zamiast prze-
cięcia ulic o kształcie litery T powstaje 
tu rondo. Oprócz tego prace zakładały 
wykonanie chodnika po zachodniej 
stronie ul. Postępu oraz ciągu pieszo-
-rowerowego po stronie wschodniej. 
Dodatkowo przebudowana zostały 
sieci elektroenergetyczna niskiego i 
średniego napięcia, wodociągowa, tele-
techniczna i oświetlenia ulicznego. We-
dług umowy wykonawca miał cztery 
miesiące na realizację prac, a starostwo 
zarezerwowało na ten cel 2,25 mln zł.

Jak poinformowała nas Magda-
lena Markuszewska, kierownik Biu-
ra Promocji Starostwa Powiatowego 
w Piasecznie, prace przebiegają bez 
utrudnień.

– Prace związane z rozbudową i 
przebudową skrzyżowania drogi po-
wiatowej ul. Postępu oraz drogi gmin-
nej ul. Storczykowej dobiegają końca. 
Na chwile obecną do wykonania po-
zostały roboty elektryczne związane z 
przebudową linii kablowej oraz napo-

wietrznej niskiego i średniego napięcia, 
wymagające pełnego wyłączenia zasi-
lenia w okolicy inwestycji – przekazała 
nam kierownik Biura Promocji.

– Otwarcie nowego skrzyżowania 
planowane jest z początkiem czerwca. 
Ostateczny termin nie jest jeszcze zna-
ny, jest on uzależniony od terminów 
wyłączeń zasilania, ustalonych przez 
PGE – podkreśla Magdalena Marku-
szewska.

Agnieszka Deja

Nowe rondo na finiszu
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P R O M O C J A

Cyrkowy Dzień Dziecka 
w Piasecznie

Z okazji Dnia Dziecka na małe i duże dzieci czeka mnóstwo atrakcji.  
1 czerwca zapraszamy całe rodziny do parku miejskiego i na parking przy ul. Zgoda.

Nie przegapcie tej wyjątkowej okazji 
do wspólnej zabawy podczas Cyrkowego 
Dnia Dziecka w Piasecznie. Wydarzenie 
odbędzie się 1 czerwca 2025 roku w godzi-
nach 12.00-16.00 w Parku im. Książąt Ma-
zowieckich w Piasecznie przy ul. Zgoda 
oraz na parkingu miejskim między ulicami 
Zgoda i Sierakowskiego. Wstęp wolny!

PROGRAM:
12.30 i 15.00 – Teatr Kubika: Przygody Ka-
pitana Drabinki
14.00 – VII Festiwal im. Witolda Mali- 
szewskiego. Koncert familijny – Muzyka  
Czterech Żywiołów (w przypadku nieko-
rzystnych warunków atmosferycznych  

koncert odbędzie się w Domu Parafialnym 
Kościoła Św. Anny, pl. Piłsudskiego 10)
W godz. 12.00-16.00 zaplanowane zosta- 
ły liczne atrakcje dla dzieci:
– interaktywne stanowiska warsztatowe
– pokazy i animacje cyrkowe
– rodzinne rozgrywki sportowe
– Akcja Sztaluga
– dmuchańce
– gry terenowe i questy
– pokazy filmowe
– bajkowe postacie
– kiermasz lokalnych twórców
– gry i zabawy w formacie XXL
oraz wiele innych atrakcji nie tylko dla 
dzieci.

W przypadku niekorzystnych warunków 
atmosferycznych wydarzenie odbędzie 
się na terenie GOSiR Piaseczno przy ul.  
1 Maja 16 w Piasecznie.

ORGANIZATORZY: 
Centrum Kultury w Piasecznie, Gmina 
Piaseczno, Miejsko-Gminny Ośrodek Po-
mocy Społecznej w Piasecznie, Biblioteka 
Publiczna w Piasecznie, Gminny Ośrodek 
Sportu i Rekreacji w Piasecznie, Muzeum 
Piaseczna, Muzeum Kaset.
PARTNERZY: 
Klub Motocyklowy SMOKING BARRELS  
LE MC POLAND, Szkoła Marzeń, Fitness 
for Ladies, TaiChi.

\\\ PIASECZNO 

Północna część gminy 
Piaseczno zyskała nowe 
połączenia drogowe  
dla rowerzystów. 

J ak poinformował wiceburmistrz Ro-
bert Widz, w maju w gminie uzupeł-

niono brakujące odcinki infrastruktury 
rowerowej.

– Inwestycja została realizowana 
przez Mazowiecki Zarząd Dróg Woje-
wódzkich w ramach budżetu obywa-
telskiego. Trochę to trwało, ale w końcu 
możemy się cieszyć połączeniem ście-
żek na ul. Powstańców Warszawy i ul. 
Mleczarskiej z nową drogą dla rowerów 
w ul. Okulickiego – napisał w mediach 
społecznościowych wiceburmistrz Ro-
bert Widz.

\\\ Przybyło  
1,6 km ścieżki

Rzecznik MZDW, Monika Burdon, 
przekazała dodatkowe informacje na 
temat inwestycji.

– Nowe ścieżki wykonano od ul. Ju-
lianowskiej do ul. Puławskiej oraz od ul. 
Wojska Polskiego do ul. Powstańców 
Warszawy. Łącznie wybudowanych 
zostało 1,6 km ścieżki rowerowej – po-
wiedziała rzecznik prasowa.

Zrealizowane prace są częścią 
szerszych działań, mających na celu 
rozwój bezpiecznej i nowoczesnej in-
frastruktury rowerowej na Mazowszu. 

Nowe trasy nie tylko ułatwią codzienne 
poruszanie się po mieście, ale też mogą 
zachęcić mieszkańców do częstszego 
wybierania roweru jako środka trans-
portu. Mazowiecki Zarząd Dróg Wo-
jewódzkich podkreśla, że inwestycja 
znacząco poprawia bezpieczeństwo 
uczestników ruchu.

– Budowa ścieżki rowerowej to 
przede wszystkim poprawa bezpie-
czeństwa i komfortu jazdy rowerzy-
stów. Oddzielenie ruchu rowerowego 
od samochodowego pozwala znacząco 
ograniczyć liczbę sytuacji kolizyjnych, 
zwłaszcza na odcinkach o dużym natę-
żeniu ruchu – dodała Monika Burdon.

Agnieszka Deja

Nowe ścieżki 
rowerowe
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Nowe trasy ułatwią codzienne  
poruszanie się po mieście

\\\ PIASECZNO 

Przebudowa skrzyżowania 
ulic Wojska Polskiego  
i Okulickiego już niebawem 
stanie się faktem.  
Zmiany mają poprawić 
bezpieczeństwo  
i płynność ruchu.

S krzyżowanie od lat uchodzi za 
jedno z bardziej newralgicznych i 

niebezpiecznych miejsc w Piasecznie. 
Władze gminy ogłosiły dzisiaj, że in-
westycja jest już na ostatniej prostej 
i niebawem ruszą prace budowlane. 
Przebudowa ma na celu zwiększenie 
bezpieczeństwa i poprawę przepusto-
wości tego fragmentu miasta. Gmina 
Piaseczno przekazała Powiatowi Pia-
seczyńskiemu 3,5 mln zł na realizację 
inwestycji.

\\\ Nowe chodniki  
i ścieżki rowerowe 

Planowana przebudowa obej-
muje wprowadzenie nowych pasów 
do skrętów oraz montaż sygnalizacji 
świetlnej, która usprawni ruch na 
skrzyżowaniu. Przewidziano również 
wytyczenie przejścia dla pieszych oraz 
przejazdu rowerowego na wysokości 
skateparku. Pojawią się też nowe od-
cinki chodników i ścieżek rowerowych 
uzupełniające istniejącą infrastrukturę. 
Na realizację prac wykonawca będzie 
miał 8 miesięcy od momentu podpisa-
nia umowy.

– Opracowaliśmy koncepcję, w 
oparciu o którą Powiat Piaseczyński, 
który ma w swoim zarządzie ulicę Woj-
ska Polskiego, przygotował projekt i 
będzie realizował inwestycję – mówi 
wiceburmistrz Robert Widz.

Całość inwestycji została uwzględ-
niona w tegorocznym budżecie gminy, 
a na realizację przeznaczono ponad 5 
milionów złotych.

\\\ W trosce  
o bezpieczeństwo

Władze Piaseczna podkreślają, 
że przebudowa skrzyżowania ma na 
celu ograniczenie liczby wypadków, 
do których w tym miejscu dochodziło 
wielokrotnie. W zeszłym roku na skrzy-
żowaniu miały miejsce co najmniej 
dwa potrącenia, w wyniku których po-

szkodowani zostali 16-latek i 44-latka. 
Przed kilkoma laty doszło tu również 
do wypadku śmiertelnego – tuż przed 
świętami Bożego Narodzenia na pasach 
został potrącony młody mężczyzna.

Nowa organizacja ruchu i rozbu-
dowana sygnalizacja świetlna mają też 
poprawić płynność przejazdu i umożli-
wić sprawniejsze przemieszczanie się 
pojazdów komunikacji miejskiej.

Tekst i zdjęcia Dawid Grzelczak

Rusza przebudowa 
niebezpiecznego skrzyżowania

Skrzyżowanie od lat jest miejscem, w którym dochodzi do licznych wypadków  
z udziałem pieszych
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\\\ ZŁOTOKŁOS 

Hala sportowa w Szkole 
Podstawowej w Złotokłosie 
gotowa. Jednak uczniowie 
placówki skorzystają z niej  
po wakacjach.

Po pięciu latach oczekiwań Szko-
ła Podstawowa im. Mieczysława 

Fogga w Złotokłosie doczekała się no-
wej sali gimnastycznej. Budowa roz-
poczęła się jeszcze pod koniec 2019 
roku, jednak pandemia COVID-19 oraz 
problemy z wykonawcami znacząco 
wydłużyły inwestycję. Według pierwot-
nych planów hala miała być gotowa do 
końca marca 2021 roku. Niestety, nie-
przewidziane trudności – w tym wie-
lomiesięczne przestoje na budowie – 
skutecznie opóźniły realizację. 

Jak poinformowała sołtys Złotokło-
su, Ewa Urbańska, obiekt jest gotowy. 
Potwierdził to także urząd.

– Mamy pozwolenie na użytkowa-
nie, a decyzję o tym, kiedy z hali zaczną 
korzystać uczniowie, podejmie Pani 
Dyrektor – przekazała Joanna Ferlian-
-Tchórzewska, Rzecznik Urzędu Miasta 
i Gminy Piaseczno.

\\\ Ostatnie szlify
Sołtys Ewa Urbańska poinformo-

wała w sieci, że obecnie trwa czysz-
czenie hali i doposażanie w niezbędny 
sprzęt sportowy. 

– W uzgodnieniu z zarządem 
szkoły hala będzie służyć dzieciakom  
po wakacjach. Do tego czasu pozna-
my również bardzo szeroką ofertę 
zajęć sportowych pozalekcyjnych. 
W tym miejscu muszę przyznać, że 
zapowiada się imponująco zarów-
no w zakresie oferty dla dzieci, mło-
dzieży jak i dorosłych – napisała w 
mediach społecznościowych Ewa  
Urbańska.

\\\ „Mamy pozwolenie  
na użytkowanie”

W mediach społecznościowych 
pojawiło się wiele komentarzy doty-
czących obiektu i jego wieloletniego 
powstawania.

– Mam nadzieję, że teraz sława tej 
hali będzie pochodziła z ilości zajęć, 
które będą się tam odbywały a nie z 
czasu trwania budowy. Chętnie skorzy-
stam z oferty – napisała pani Anna.

– Aha, rok temu w czerwcu na za-
kończeniu roku już to słyszeliśmy – za-
uważyła pani Gosia.

– To jeden z tych momentów, kiedy 
nie wiadomo czy cieszyć się, czy jednak 
płakać. Budowa tej hali to jeden wielki 
wstyd dla gminy Piaseczno. Dla mnie 
hala będzie otwarta, gdy w końcu któ-
reś z moich dzieci będzie mogło z niej 
skorzystać, a ten moment wciąż jest od-
kładany w czasie, zupełnie nie wiem 
dlaczego – dodała pani Anna.

Agnieszka Deja

\\\ POWIAT 

Zespół Szkół Specjalnych  
w Pęcherach wzbogacił się  
o nowy, 9-osobowy  
samochód przystosowany  
do potrzeb osób  
z niepełnosprawnościami.

Pojazd został zakupiony dzięki 
wsparciu z Programu Wyrówny-

wania Różnic Między Regionami III 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych.

Nowoczesny bus dostosowany jest 
do przewozu jednej osoby poruszającej 
się na wózku inwalidzkim. Ma służyć 
przede wszystkim do transportu ucz-
niów na zawody sportowe, konkursy 
i wydarzenia kulturalne odbywające 
się na terenie Mazowsza. Nowy śro-
dek transportu już spełnia swoją rolę 
– uczniowie zdążyli z niego skorzystać, 
wyjeżdżając na zawody do Pruszkowa.

\\\ Duże wsparcie  
od PFRON-u

Całkowity koszt zakupu samocho-
du wyniósł 191 700 zł. Dofinansowa-

nie z PFRON pokryło znaczną część tej 
kwoty – 130 695,25 zł. Wkład własny 
Powiatu Piaseczyńskiego wyniósł 61 
004,75 zł.

Samochód został oficjalnie prze-
kazany szkole przez starostę Ewę Lu-
bianiec. To kolejny krok w działaniach 
samorządu powiatu na rzecz poprawy 
dostępności i integracji osób z niepeł-
nosprawnościami w życiu społecznym.

– Zakup tego samochodu możliwi 
uczniom bezpieczny i komfortowy do-

jazd na zawody sportowe, konkursy 
i wydarzenia kulturalne, które odby-
wają się na terenie Mazowsza - mówi 
Ewa Lubianiec, Starosta Piaseczyński. 
– Większa mobilność to większa inte-
gracja dzieci i młodzieży, a wyrówny-
wanie szans i niwelowanie różnorod-
nych barier to bardzo ważne cele w 
pracy z uczniami naszej szkoły – dodaje 
starosta.

Agnieszka Deja

\\\ KONSTANCIN-JEZIORNA 

Rewitalizacja zespołu 
pałacowo-parkowego  
w Oborach to inwestycja,  
która tchnie życie  
w lokalne zabytki.

K onstanciński samorząd zbliża 
się do realizacji ważnej inwesty-

cji związanej z rewitalizacją zespołu 
pałacowo-parkowego w Oborach. 
Współpraca z Fundacją Rodziny Stara-
ków, właścicielem siedemnastowiecz-
nej rezydencji od 2020 roku, nabiera 
tempa – wniosek o sporządzenie Zin-
tegrowanego Planu Inwestycyjnego 
(ZPI) uzyskał pozytywne opinie dwóch 
komisji Rady Miejskiej. Ostateczna de-
cyzja zapadnie podczas czerwcowej 
nadzwyczajnej sesji.

Inwestycja ma na celu przywróce-
nie blasku jednemu z najcenniejszych 
miejsc dziedzictwa kulturowego gmi-
ny i regionu – zespołowi pałacowo-
-parkowemu w Oborach. Planowana 
rewitalizacja obejmuje nie tylko pałac 
i otaczający park, ale także zabytkowe 
budynki towarzyszące: browar, spi-
chlerz, oficynę oraz stajnię.

– Fundacja Rodziny Staraków, któ-
ra od 2020 r. jest właścicielem siedem-

nastowiecznej rezydencji, planuje prze-
kształcenie historycznego kompleksu 
w miejsce służące celom publicznym 
– kulturalnym, edukacyjnym i usługo-
wym. Co więcej, planowana jest rów-
nież budowa nowoczesnego muzeum, 
którego projekt opracowuje wybitny 
włoski architekt Renzo Piano – laureat 
prestiżowej Nagrody Pritzkera – prze-
kazała gmina Konstancin-Jeziorna.

Obecnie trwa proces formalny 
związany ze zmianą Miejscowego Pla-
nu Zagospodarowania Przestrzennego 
oraz przygotowanie uchwały o sporzą-
dzeniu Zintegrowanego Planu Inwe-
stycyjnego. Decyzję o dalszych losach 
projektu podejmie Rada Miejska pod-
czas nadzwyczajnej sesji planowanej 
na początku czerwca. 

RMK

\\\ BRZEŚCE 

Szkoła Podstawowa  
im. Orła Białego w Brześcach 
została uhonorowana  
nagrodą specjalną  
w ogólnopolskim konkursie 
„Mistrz Promocji Czytelnictwa 
2024”, organizowanym  
przez Stowarzyszenie 
Bibliotekarzy Polskich. 

K onkurs „Mistrz Promocji Czytelni-
ctwa” od 17 lat honoruje biblioteki 

z całej Polski, które w sposób szcze-
gólny i innowacyjny promują czytel-
nictwo w swoich społecznościach. W 
tegorocznej edycji jedyną nagrodzoną 
biblioteką szkolną została placówka z 
powiatu piaseczyńskiego – obok laure-
atów reprezentujących głównie biblio-
teki publiczne. Wyróżnienie dla Szkoły 
Podstawowej w Brześcach przyznano 
w kategorii „Biblioteka z miejscowości 
do 5000 mieszkańców”.

Uroczyste wręczenie nagród od-
było się podczas Międzynarodowych 
Targów Książki w Warszawie, w prze-
strzeniach Pałacu Kultury i Nauki. 
Szkołę reprezentował dyrektor Łukasz 

Kochański, który osobiście odebrał to 
prestiżowe wyróżnienie.

– To wyjątkowe osiągnięcie poka-
zuje, że szkoły z naszego powiatu nie 
tylko uczą, ale też z pasją i zaangażo-
waniem kształtują miłość do książek 
i czytania. Serdeczne gratulacje dla 
całej społeczności szkolnej – nauczy-
cieli, uczniów i bibliotekarzy – za kre-
atywność, wytrwałość i serce włożone 
w promocję czytelnictwa! – przekazała 
szkoła.

Pracownicy placówki podkreślają, 
że sukces napawa ich dumą. Uhono-
rowanie tytułem dowodzi, że nawet 
w małych miejscowościach rodzą się 
wielkie rzeczy – dodają nauczyciele.

RMK

Hala wreszcie gotowa

Nowy samochód 
dla szkoły w Pęcherach

Nowe życie zespołu 
pałacowego w Oborach

Szkoła promuje 
czytelnictwo

Sołtys Ewa Urbańska poinformowała w sieci, że trwa doposażanie i czyszczenie 
hali
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Planowana rewitalizacja obejmuje  
nie tylko pałac i park, ale też browar,  
spichlerz, oficynę i stajnię
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Samochód został oficjalnie przekazany szkole przez starostę Ewę Lubianiec
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\\\ LESZNOWOLA 

Mieszkańcy Nowej Iwicznej 
stanowczo nie zgadzają się  
na otwarcie ul. Zimowej  
dla ruchu samochodowego.  
W utworzonej petycji  
apelują o pozostawienie  
ulicy zamkniętej,  
wskazując na zagrożenia  
dla bezpieczeństwa dzieci  
i lokalnej społeczności.

Ulica Zimowa znajduje się w bez-
pośrednim sąsiedztwie szkoły i 

placów zabaw, co sprawia, że codzien-
nie korzysta z niej wiele dzieci. Miesz-
kańcy obawiają się, że wzmożony ruch 
pojazdów znacząco zwiększy ryzyko 
wypadków oraz pogorszy komfort 
życia na osiedlu. Wskazują również, 

że dotychczasowa organizacja ruchu 
pozwalała zachować spokój i bezpie-
czeństwo, szczególnie w godzinach po-
rannych i popołudniowych, gdy dzieci 
przemieszczają się do i ze szkoły.

\\\ Bezpieczeństwo  
priorytetem

Sygnatariusze petycji skierowa-
nej do Komisji Polityki Przestrzennej, 
Rolnej i Urbanistyki podkreślają, że ot-
warcie ul. Zimowej dla ruchu samocho-
dowego stwarza realne zagrożenie dla 
najmłodszych mieszkańców. Wskazują, 
że w okolicy brakuje odpowiedniej in-
frastruktury – nie ma wystarczających 
przejść dla pieszych, progów zwalnia-
jących ani monitoringu. Obawiają się, 
że zwiększony ruch może prowadzić 
do niebezpiecznych sytuacji.

Rodzice i opiekunowie zwracają 
uwagę, że bezpieczeństwo dzieci po-
winno być dla władz miasta absolut-
nym priorytetem. Przypominają, że 
już teraz gmina realizuje programy 
poprawiające bezpieczeństwo w rejo-
nie szkół, a otwarcie ul. Zimowej było-
by krokiem w przeciwnym kierunku. 
Mieszkańcy domagają się, by decyzje 
dotyczące organizacji ruchu były podej-

mowane w dialogu z lokalną społecz-
nością i poprzedzone rzetelną analizą.

- Decyzja wznowienia rozmów o 
otwarciu ulicy została podjęta bez kon-
sultacji z mieszkańcami i bez rzetelnej 
analizy konsekwencji. Wielokrotnie, 
podczas zebrań sołeckich, mieszkań-
cy wyrażali zdecydowany sprzeciw, 

wobec tego pomysłu. Powrót do tej 
propozycji bez naszej wiedzy i zgody 
budzi poważne wątpliwości co do jej 
zasadności. Nie chcemy, by spokojna, 
lokalna ulica stała się skrótem dla kie-
rowców – apelują mieszkańcy w treści 
petycji.

\\\ Wezwanie do rozmowy
W petycji mieszkańcy wzywa-

ją władzę Piaseczna o wstrzymanie 
planów otwarcia ul. Zimowej i prze-
prowadzenie szerokich konsultacji 
społecznych. Chcą, by ich głos został 
usłyszany, a potrzeby dzieci i rodzin 
były brane pod uwagę w planowaniu 
przestrzeni miejskiej. Podkreślają, że 
bezpieczeństwo i komfort życia miesz-
kańców powinny być ważniejsze niż 
wygoda kierowców.

Liczba podpisów pod petycją stale 
rośnie, co pokazuje, jak ważna jest ta 
sprawa dla lokalnej społeczności. Do tej 
pory udało się ich zebrać niemal 400. 
Mieszkańcy liczą, że ich apel zostanie 
potraktowany poważnie, a ul. Zimowa 
pozostanie miejscem bezpiecznym i 
przyjaznym dla dzieci oraz wszystkich 
mieszkańców osiedla.

Tekst i zdjęcia Dawid Grzelczak

Auta wjadą 
na Zimową?

Ulica Zimowa znajduje się w bezpośrednim sąsiedztwie szkoły

Mieszkańcy w petycji podkreślają,  
że bezpieczeństwo i komfort życia  
mieszkańców powinny być ważniejsze 
niż wygoda kierowców

\\\ PIASECZNO 

Kolejny projekt z 
zeszłorocznej edycji Budżetu 
Obywatelskiego doczeka 
się realizacji. W wakacje 
zaplanowano montaż strefy 
street workout.

Wubiegłorocznym Budżecie Oby-
watelskim znalazł się projekt 

dotyczący strefy sportowej dla północ-
nej części miasta. Został on wybrany 
przez mieszkańców do realizacji. Pla-
nowany koszt utworzenia strefy street 
workout to 130 tys. zł.

– Projekt zakłada budowę placu ze 
sprzętem do treningu z masą własnego 
ciała, popularnie nazywanego kaliste-
niką lub street workoutem. Ma na celu 
umożliwić wszystkim zainteresowa-
nym rozwój fizyczny, bez konieczno-
ści zakupienia karnetu na siłownię. 
Na sprzęt składają się m.in metalowe 
drążki o różnej wielkości, poręcze, 
drabinki, podesty, ławki – napisano w 
opisie projektu.

Jedna ze stref tego typu znajduje się 
przy ul. Chyliczkowskiej. Nowa miałaby 
stanąć przy ul. Sikorskiego.

– Jedno miejsce na tak duże miasto 
to zdecydowanie za mało. W bezpo-
średnim sąsiedztwie GOSiR, na terenie 
którego chcemy postawić drugi Street 
Workout, jest bardzo dużo bloków - 
Osiedla Jedność, Ptasie Osiedle, a tak-
że nowe bloki przy Kusocińskiego. Bli-

skość boiska piłki nożnej i basenu daje 
możliwość połączenia różnych rodza-
jów treningu i sportu, a także może być 
„atrakcją” dla rodziców którzy przywo-
żą na GOSiR swoje dzieci. Dodatkowo 
w sąsiedztwie jest nowa Przystań pod 
Klonami, a wiemy, że seniorzy też chcą 
ćwiczyć i street workout pozwoli im na 
większość efektywność treningu niż 
siłownia przy placu zabaw na Al. Róż – 
brzmiało uzasadnienie projektu.

Jak udało nam się dowiedzieć, 
street workout ma pojawić się na wy-
znaczonym terenie niedługo.

– GOSiR jest w trakcie procesu 
wyłaniania wykonawcy. Realizacja 
zaplanowana jest na miesiące waka-
cyjne - lipiec i sierpień. Street workuot 
zostanie wykonany na terenie obiektu 
GOSIR przy ul. Sikorskiego 20, w po-

bliżu boiska Orlik. Będzie dostępny 
dla wszystkich chętnych w godzinach 
działalności obiektu od 06.00 do 22.00 
– przekazała nam Joanna Ferlian-
-Tchórzewska Rzecznik Urzędu Miasta 
i Gminy Piaseczno.

Wśród proponowanych urządzeń 
pomysłodawcy projektu wymieniali 
m.in. sztangę, drążek do podciągania, 
platformy do ćwiczeń gimnastycznych, 
wyciąg górny czy poręcz równoległą..

Agnieszka Deja

Strefa street workout 
w wakacje?

Projekt zakłada budowę placu  
ze sprzętem do treningu z masą  
własnego ciała
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Projektujemy i realizujemy kompleksowo ogrody zimowe całoroczne, oranżerie i pergole 
lamelowe.
Posiadamy własnych konstruktorów budowlanych i architektów. Pomagamy w uzyskaniu 
pozwoleń. Jesteśmy w stanie spełnić oczekiwanie najbardziej wymagających klientów. 
Pracujemy z pasją, dogłębną znajomością tematu i zaangażowaniem. Nasze wieloletnie 
doświadczenie oraz dogłębna znajomość tematu gwarantują solidność i wysoka jakość 
realizacji.

FH Sanitaria Piotr Radziewicz – najstarsza na rynku piaseczyńskim rodzinna firma  
z tradycjami, specjalizująca się w sprzedaży i doradztwie w zakresie techniki grzewczej, 
sanitarnej oraz instalacyjnej. Oferujemy nowoczesne kotły, pompy ciepła, systemy 
ogrzewania podłogowego, armaturę i wiele więcej – wszystko od renomowanych polskich 
producentów. Jesteśmy autoryzowanym punktem sprzedaży, montażu oraz serwisem 
fabrycznym gwarancyjnym i pogwarancyjnym marek Termet, Defro oraz Galmet (zasobniki), 
Wavin. Wyróżnia nas fachowe doradztwo, solidność i doświadczenie. FH Sanitaria – Twój 
partner w budowie i modernizacji instalacji!

Potrzebujesz materiałów budowlanych? U nas kupisz wszystko. Od fundamentu po dach.  
Nasz asortyment uzupełniają usługi – wszystko dla Twojej wygody! Ponad 30 lat na rynku. 
8 oddziałów na Mazowszu. Zaopatrujemy klientów indywidualnych jak i duże inwestycje. 
Oferujemy: materiały budowlane, instalacje, narzędzia i artykuły BHP, elektronarzędzia, 
drzwi, okna, bramy, artykuły do domu i ogrodu. Zapewniamy transport.
Stawiamy na kompleksowość i jakość oferowanych usług. Od wynajmu specjalistycznego 
sprzętu, przez indywidualne projekty łazienek, aż po profesjonalne mieszanie tynków i farb.
Jeśli szukasz fachowców, nasz zespół gwarantuje ekspertyzę w montażu drzwi, okien oraz 
pracach dekarskich. Wybierając nas, stawiasz na doświadczenie, jakość i niezawodność.

Bricomarché to tysiące produktów z działów: majsterkowanie, budowanie, dekoracja i ogród.
Zaopatrujemy klientów indywidualnych i profesjonalistów. Oferujemy doradztwo i trans- 
port. Aplikacja i program lojalnościowy. Z nami zbudujesz, wyremontujesz, urządzisz dom  
i ogród. Wszystkie produkty w jednym miejscu.
Nasz ogród zewnętrzny to: Rośliny, krzewy ozdobne i owocowe, cebulki, nasiona, traw.  
– Ziemia, podłoża, środki ochrony roślin, agrowłókniny, folie, donice i kwietniki – Maszyny, 
narzędzia, węże i akcesoria do nawadniania – Meble, parasole, pawilony, tekstylia ogrodowe 
– Akcesoria do kempingu, baseny, place zabaw, grille – Altanki, domki, tarasy, pergole, 
ogrodzenia.

ALTILE 
– Ogrody Zimowe

ul. Graniczna 52
Zalesie Górne

tel. 535 241 150
zamowienia@ 

ogrody-zimowe.biz
www.altile.pl

FH SANITARIA 
Piotr Radziewicz

ul. Puławska 32C, Piaseczno
tel. 501 702 673

FB

CENTROBUD 
Piaseczno

ul. Słoneczna 59, Stara Iwiczna
tel. (22) 756 72 36

piaseczno@centrobud.pl
www.centrobud.pl 

BRICOMARCHÉ 
Góra Kalwaria

ul. Pijarska 123, Góra Kalwaria
tel. 690 054 003

FB Bricomarché Góra Kalwaria

Chcesz mieć okna zrobione
Tanio, Szybko czy Solidnie?
My w jednym standardzie łączymy te wszystkie cechy! (dziś taniej)

SPRAWDŹ NAS
Umów się na bezpłatny pomiar i wycenę!

MEDRUS
ul. Gruchacza 35B, Warszawa

tel. 22 153 04 82
medrus@medrus.pl

www.medrus.pl 

Sklep Polgrill specjalizuje się w dostarczaniu do Państwa domów i ogrodów profesjonalnych 
urządzeń do grillowania i wędzenia światowych liderów tej branży. 
Znajdziecie tu najlepsze grille gazowe znanych producentów oraz całą gamę ceramicznych 
grilli węglowych. W segmencie wędzarni domowych proponujemy najlepsze na rynku 
urządzenia elektryczne i gazowe. Posiadamy także pełną ofertę niezbędnych akcesoriów  
do grillowania czy wędzenia.

POLGRILL
ul. Wschodnia 18, Chyliczki

tel. 512 111 199
biuro@polgrill.pl

www.dobregrille.pl

dodatek dom i ogród

Dobrym przykładem takiego rozwiązania jest mineral-
na farba Baumit IonitColor, która – dzięki zawartości natu-
ralnych składników – aktywnie wytwarza jony ujemne. W 
kontakcie z wilgocią z powietrza cząsteczki te wiążą zanie-
czyszczenia: kurz, pyłki, aerozole i inne drobinki, powodując 
ich opadanie na powierzchnie, skąd łatwo je usunąć podczas  
sprzątania.

Efektem jest czystsze powietrze w domu – co ma ogrom-
ne znaczenie, zwłaszcza że, jak podaje WHO, spędzamy po-
nad 90% czasu w pomieszczeniach, oddychając powietrzem 
często bardziej zanieczyszczonym niż to na zewnątrz. Zasto-

sowanie farby jonizującej przekłada się na mniejsze ryzyko 
alergii, infekcji, lepszy sen, większy komfort codziennego 
życia i poprawę koncentracji.

Badania potwierdzają skuteczność tego typu rozwiązań – 
w ciągu godziny poziom pyłków i kurzu może spaść nawet o 
90%, a stężenie aerozoli o 60%. Dla najlepszego efektu warto 
połączyć farbę z odpowiednim podkładem, który wspomaga 
utrzymanie wilgotności na poziomie sprzyjającym jonizacji.

Dzięki takim rozwiązaniom jak Baumit IonitColor, troska 
o zdrowie domowników może iść w parze z estetycznym 
wykończeniem wnętrz – i to bez kompromisów.

Farba, która oczyszcza 
powietrze? To możliwe
Wybór farby do ścian to decyzja, która – wbrew pozorom – nie dotyczy wyłącznie estetyki. 
Nowoczesne technologie pozwalają dziś na znacznie więcej niż tylko dobór koloru.  
Coraz większą popularnością cieszą się farby, które nie tylko dekorują wnętrza, ale także  
poprawiają jakość powietrza, którym oddychamy.

MATERIAŁY BUDOWLANE, ARTYKUŁY DEKORACYJNE, WYPOSAŻENIE WNĘTRZ, AKCESORIA OGRODOWE
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W ramach pakietów wykończenia wnętrz pod klucz Basic i Comfort oferujemy:
umowę: gwarantującą cenę realizacji prac (projekt + wykonanie) od dnia podpisania umowy, 
termin realizacji oraz gwarancję na wykonane prace, projekt i nadzór projektanta na etapie 
wykonawczym: aranżację mieszkania, wizualizację łazienki, profesjonalny dobór produktów, 
wysoką jakość produktów wykończeniowych – tylko markowych producentów, ekipę 
wykończeniową, która profesjonalnie zrealizuje zatwierdzony projekt,  nadzór techniczny  
i fachowe doradztwo – zapewniamy koordynację wszystkich dostaw i prac wykończeniowych 
oraz nadzór nad całym procesem inwestycyjnym, kompleksową organizację dostaw, 8% VAT 
zamiast 23% VAT.

W JEDNYM MIEJSCU KUPISZ WSZYSTKO, CO POTRZEBNE!
Zaopatrujemy zarówno klientów indywidualnych, jak i duże inwestycje deweloperskie
Wysoka jakość, konkurencyjne ceny, terminowość, profesjonalna obsługa klienta
OFERUJEMY: ceramika budowlana, wyroby betonowe i zbrojeniowe, dachy, systemy 
dociepleniowe, chemia budowlana, materiały wykończeniowe do wnętrz, narzędzia 
budowlane i artykuły ogrodnicze.
ZAPEWNIAMY: fachowe doradztwo techniczne, zniżki dla posiadaczy Karty Mieszkańca Pia- 
seczno i Karty Dużej Rodziny, dogodne terminy płatności dopasowane do potrzeb naszych 
klientów, zapewniamy szybki i sprawny transport towarów na plac budowy, rozładunek HDS.

Nasza Pracownia prowadzi kompleksowe usługi w zakresie dekoracji okien począwszy  
od pomiaru i projektu poprzez dobór tkanin i fasonów aż do finalnego zawieszenia deko- 
racji okien.
Naszym klientom oferujemy zasłony, firany, rolety rzymskie, poduszki, narzuty na łóżka  
a wszystko dobieramy do stylu jaki panuje we wnętrzu.

Realizujemy projekty dla klientów indywidualnych i firm, tworząc unikalne i funkcjonalne 
ogrody. Oferta obejmuje kompleksowe usługi ogrodnicze, od  projektowania ogrodów 
i terenów zielonych, poprzez prace wykonawcze i realizacje projektu, po prace pielęgnacyjne 
i utrzymanie czystości na zewnątrz posesji i firm. Wykorzystujemy najnowsze technologie 
i rozwiązania, takie jak systemy automatycznego nawadniania czy oświetlenie ogrodu.

Jeśli jesteś zainteresowany zaprojektowaniem i kupnem mebli to dobrze trafiłeś! 
Oferujemy meble kuchenne, szafy, meble sklepowe, biurowe i nietypowe w dowolnym 
kształcie oraz usługę montażu zakupionych przez Państwa mebli.
Zapewniamy darmowy projekt i wycenę mebli zrobione na twoją miarę! 

Grast&MTB 
DESIGNER

ul. M. Wołodyjowskiego 77a
Warszawa

tel. 600 019 153
podklucz@grastmtb.pl

www.podklucz.grastmtb.pl

MARKET 
BUDOWLANY

ul. Piaseczyńska 12M 
Złotokłos  

tel. 510 060 798,
509 509 067

www.sklep.mbpiaseczno.pl

PRACOWNIA 
Z PASJĄ 

ul. Brzozowa 6, Piskórka 
tel. 660 490 268

magda@pracowniazpasja.pl
www.pracowniazpasja.pl 

KUŹNIA OGRODÓW
ul. Nefrytowa 18, Piaseczno

tel. 501741658
kontakt@kuzniaogrodow.pl

www.kuznia-ogrodow.pl 

MEBLE NA TWOJĄ 
MIARĘ

ul. Józefa Wybickiego 12, 
Piaseczno

Tel.501 055 444
info@meblenatwojamiare.pl
www.meblenatwojamiare.pl 

Zapraszamy do nowo otwartego salonu sprzedaży produktów Hörmann. 
Hörmann jest producentem najwyższej jakości drzwi zewnętrznych i wewnętrznych, bram 
garażowych, automatyki do bram i drzwi oraz zabudowy ogrodowej w postaci domków 
ogrodowych. 
Wszystkie produkty Hörmann posiadają minimum 5-cio letnią gwarancję.
Ponadto w ofercie posiadamy okna aluminiowe i PVC, rolety i żaluzje zewnętrzne, pergole 
ogrodowe i wiaty garażowe.

Oferujemy profesjonalny montaż klimatyzacji w domach, mieszkaniach 
i lokalach użytkowych.
• Sprzedaż klimatyzatorów renomowanych marek w atrakcyjnych cenach
• Fachowy i estetyczny montaż
• Przygotowanie instalacji pod klimatyzację na etapie deweloperskim

Wypożyczalnia Sprzętu Budowlanego i Ogrodniczego – szybko, wygodnie i w dobrej cenie!
Oferujemy szeroki wybór maszyn i narzędzi do prac budowlanych, remontowych  
i ogrodowych.
U nas wypożyczysz m.in. zagęszczarki, rusztowania, młoty udarowe, kosiarki, wertykulatory 
i wiele innych urządzeń renomowanych marek.

Działamy lokalnie – zapraszamy klientów indywidualnych i firmy!

Nasza oferta obejmuje pełen zakres usług związanych ze światem pieców, kominów  
i kominków. Począwszy od projektu, poprzez wizualizację, doboru wkładu, kończąc  
na wykonaniu. Zapewniamy:
– kompleksowe wykonanie kominków z gwarancją
– sprzedaż i montaż piecyków
– kominy izolowane
– piece Kaflowe
– serwis

VELED.PL 
ul. Puławska 47 lok. 9, 

Piaseczno
tel. 579 748 491

piaseczno@veled.pl
www.veled.pl

OZE KLIMA
ul. Wyczółki 51/53, Warszawa

tel. 792 555 000
info@ozeklima.waw.pl 
www.ozeklima.waw.pl

WYPOŻYCZALNIA 
SPRZĘTU 

BUDOWLANEGO  
I OGRODNICZEGO

Piaseczno, ul. Okulickiego 2
tel. 784 000 968

www.budrimwypozyczalnia.pl 

KOMINKARNIA
ul. Mazowiecka 13, Bobrowiec

tel. 22 756 22 33
biuro@kominkarnia.pl
www.kominkarnia.pl 

dodatek dom i ogród
MATERIAŁY BUDOWLANE, ARTYKUŁY DEKORACYJNE, WYPOSAŻENIE WNĘTRZ, AKCESORIA OGRODOWE
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\\\ PIASECZNO 

W jednym z mieszkań bloku 
przy ul. Kusocińskiego 7  
w poniedziałek doszło  
do awantury, po której nagi 
mężczyzna wyskoczył  
z balkonu na trzecim piętrze. 
To 19-letni obywatel Ukrainy. 
Został zatrzymany przez 
policję po tym, jak rzucił się  
na maskę samochodu.

Na miejsce natychmiast wezwano 
służby ratunkowe i policję, które 

błyskawicznie zareagowały na tę nie-
codzienną sytuację.

Jeszcze przed zatrzymaniem 
„skoczka”, by dostać się do lokalu na 
trzecim piętrze i wyeliminować ewen-
tualne zagrożenia, strażacy musieli 
użyć podnośnika z koszem. Tym spo-
sobem weszli do mieszkania przez 
balkon.

– Straż pożarna brała udział w in-
terwencji jako pomoc policji w dotar-

ciu do mieszkania. Było to konieczne 
z uwagi na podejrzenie, że mogło tam 
dojść do odkręcenia wody lub gazu. 
Strażacy, przy użyciu drabiny, dostali 
się do mieszkania i otworzyli je od środ-

ka – informuje mł. bryg. Łukasz Dar-
mofalski, oficer prasowy Komendanta 
Powiatowego PSP w Piasecznie.

Do zatrzymania nagiego awantur-
nika doszło na rogu ulic Wojska Pol-
skiego i Szkolnej. To tam mężczyzna 

wskoczył na maskę osobowego audi. 
Według relacji świadków zatrzymany 
krzyczał na przechodniów i … warczał 
na dzieci. Próbował także zaatakować 
policjantów, którzy obezwładnili go 

i przekazali pod opiekę ratowników 
medycznych.

– Zatrzymany musiał być prze-
wieziony do szpitala. Nadal trwa jego 
hospitalizacja – informowała dzień po 
zajściu oficer prasowa KPP w Piasecz-
nie Magdalena Gąsowska.

– Osoba ta została już wylegity-
mowana. Znamy jej dane personalne, 
a po zakończeniu leczenia zostaną z nią 
przeprowadzone wszystkie niezbędne 
działania. To 19-letni obywatel Ukrai-

ny, zamieszkały na terenie Piaseczna. 
Trudno precyzyjnie określić, jak długo 
potrwa hospitalizacja. Pozostajemy 
w stałym kontakcie ze szpitalem i jak 
tylko stan zdrowia podejrzanego na to 

pozwoli, zostaną podjęte w tej sprawie 
dalsze czynności – dodaje oficer praso-
wa KPP Piaseczno.

Dawid Grzelczak

Nagi wyskoczył z trzeciego piętra
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Policja czeka na zgłoszenie właścicielki pojazdu i przyjęcie oficjalnego  
zawiadomienia o uszkodzeniu samochodu

Aby dostać się do mieszkania na trzecim piętrze, straż pożarna użyła drabiny

    INFORMACJA
Starosta Piaseczyński działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r.  

o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024r, poz. 1145 z późn. zm.) informuje, że na tablicy 
ogłoszeń w  siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul.  Chyliczkowska 14 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.pl w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Oferty nieruchomości-
-Oferty dzierżawy, zamieszczony został wykaz nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonych do 
oddania w dzierżawę na rzecz dotychczasowych dzierżawców, dot. działek nr:

•  141/1, 141/2, 142, 144, 145/1, 145/2, 148, 154/1, 154/2, 164/1, 164/2, 165/1, 165/2, 165/3, 166, 
167/2, 167/3 z obrębu Karolina gm. Góra Kalwaria,

• nr 33/1, 5/15, 9/2, 9/3, 9/4 , 9/6, 31, 32, 39 z obrębu Linin II, gm. Góra Kalwaria.
Powyższy wykaz został podany do publicznej wiadomości na okres od 28.05.2025 r. do 18.06.2025 r.  

oraz zamieszczony na stronie podmiotowej Wojewody w Biuletynie Informacji Publicznej przez okres 
21 dni. 

Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

    INFORMACJA
Starosta Piaseczyński działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. 

o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024r., poz. 1145 z późn. zm.) informuje, że na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Starostwa Powiatowego w Piasecznie, ul.  Chyliczkowska 14 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.pl w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce Oferty nieruchomości- 
-Oferty sprzedaży, zamieszczony został wykaz nieruchomości Skarbu Państwa przeznaczonych do 
zbycia w drodze bezprzetargowej, dot. działek: nr 1/588, 22, 1/396, 1/606, 1/191 z obrębu Linin II  
gm. Góra Kalwaria wraz z udziałami w działkach drogowych i nieruchomości wspólnej.  

Powyższy wykaz został podany do publicznej wiadomości na okres od 28.05.2025 r. do 18.06.2025 r.  
oraz zamieszczony na stronie podmiotowej Wojewody w Biuletynie Informacji Publicznej przez okres 
21 dni. 

Starosta Piaseczyński Ewa Lubianiec

    INFORMACJA
Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno działając na podstawie art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 

1997 r. o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) informuje, iż na tablicy 
ogłoszeń w siedzibie Urzędu MiG Piaseczno, z/s w Piasecznie przy ul. Kościuszki 5 oraz na stronie 
internetowej www.piaseczno.eu, zamieszczone zostały wykazy dot.: 

1)  wynajęcia w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony części działki nr 18/15, obr. 
Józefosław, gm. Piaseczno, poł. przy ul. Osiedlowej, o pow. 13 m2 z przeznaczeniem pod teren 
zieleni,

2)  użyczenia na rzecz Centrum Kultury zabudowanej nieruchomości położonej w Złotokłosie, 
oznaczonej jako dz. ew. 257 o pow. 1800m.kw., stanowiąca własność Gminy Piaseczno,  
z przeznaczeniem na prowadzenie zadań statutowych,

3)  sprzedaży w drodze przetargu pisemnego ograniczonego niezabudowanej nieruchomości 
położonej w Głoskowie, oznaczonej jako dz. ew. 241/7 o pow. 321m.kw., stanowiąca własność 
Gminy Piaseczno

Wykazy zostały podane do publicznej wiadomości na okres 21 dni licząc od dnia wywieszenia,  
tj. od dnia 28.05.2025 r.  

Z up. Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno
mgr inż. Robert Widz, II Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno

    INFORMACJA

Burmistrz Miasta i Gminy Piaseczno działając na podstawie art. 35 ust. 1 i 2 ustawy z dnia  
21 sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami (t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 1145 ze zm.) informuje,  
iż na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno przy ul. Kościuszki 5 – na I piętrze oraz  
na stronie internetowej www.piaseczno.eu w zakładce BIP – tablica ogłoszeń, został udostępniony 
do publicznej wiadomości wykaz nieruchomości stanowiących własność Gminy Piaseczno  
przeznaczonych do zbycia – sprzedaży w trybie bezprzetargowym: 
nieruchomość oznaczona jako działka ewid. nr 6/19 o powierzchni 82 m2, położona w obr. 26 m. 
Piaseczno przy ul. Wojska Polskiego, dla której Sąd Rejonowy w Piasecznie IV Wydział Ksiąg Wieczystych 
prowadzi księgę wieczystą nr WA5M00270065/8;  

II Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno
mgr inż. Robert WidzPiaseczno,  27.05.2025 r.

o zamieszczeniu wykazu nieruchomości gminnych przeznaczonych do zbycia 
przez Gminę Piaseczno 
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WYCIĄG Z OGŁOSZENIA O PIERWSZYM PRZETARGU 

USTNYM NIEOGRANICZONYM
Wójt Gminy Lesznowola, ul. Gminna 60, 05-506 Lesznowola, tel. (22) 70 89 119, fax. (22) 757-92-70,  
ogłasza pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości, 
stanowiącej własność Gminy Lesznowola,
1.  Oznaczenie nieruchomości: numer ewidencyjny 57/1, obręb Jazgarzewszczyzna księga wieczysta 

WA5M/00356313/9,
2. Powierzchnia nieruchomości: 0,15 ha,
3. Opis: niezabudowana
4.  Przeznaczenie nieruchomości: tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej – symbol planu 

30MN,
5. Cena wywoławcza : 410 000 PLN (słownie: czterysta dziesięć tysięcy złotych),
6. Wysokość wadium: 82.000 PLN (słownie: osiemdziesiąt dwa tysiące złotych),
7. Postąpienie nie może wynosić mniej niż 1% ceny wywoławczej,
8.  Termin i miejsce przetargu: 30 czerwca 2025 r., godz.11.00,  siedziba Urzędu Gminy Lesznowola,  

ul. Gminna 60,
9.  Warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie w pieniądzu wadium do dnia  25 czerwca 2025 r.  

na rachunek bankowy: 82 8022 0000 0000 0257 2000 0017.  
10.  Za datę wpłaty wadium przyjmuje się datę wpływu środków pieniężnych na w/w rachunek 

bankowy.
11.  Ceną sprzedaży jest cena uzyskana w przetargu ustnym nieograniczonym, do której  zostanie 

doliczony podatek VAT wg. stawki 23%, stosownie do przepisów ustawy z dnia 11 marca 2004 r.  
o podatku od towarów i usług, 

12.  W razie nieusprawiedliwionego nieprzystąpienia do zawarcia umowy sprzedaży, organizator może 
odstąpić od zawarcia umowy, a wpłacone wadium nie podlega zwrotowi. 

13.  Do uczestnictwa w przetargu należy przedłożyć potwierdzenie dokonania wpłaty wadium,  
a w przypadku osoby prawnej dodatkowo wypis z Krajowego Rejestru Sądowego oraz w razie 
potrzeby właściwe pełnomocnictwa,

14.  Dane kontaktowe – geodezja@lesznowola.pl, tel. (22) 70 89 119 pn. w godz. 9.00 – 18.00; wt. – czw. 
w godz. 8.00 – 16.00, pt. 8.00 – 15.00

15.  Ogłoszenie o przetargu zostało zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej w zakładce 
„Komunikaty i ogłoszenia”, na stronie internetowej www.lesznowola.pl w zakładce „Ogłoszenia”,  
na tablicy ogłoszeń tutejszego Urzędu oraz na tablicy Sołectwa Jazgarzewszczyzna. 

 DAM PRACĘ 
 Praca dodatkowa lub dla emeryta.  

Poszukuję osoby do koszenia trawnika  
i innych prac ogrodniczych  
i porządkowych w firmie w Puchałach  
koło Janek. 2 razy w tygodniu po ok 4 h. 
Godziny pracy do ustalenia.  
tel. 500 060 846 

 Zatrudnię osoby do pracy  
na magazynie chłodniczym 4 stopnie  
na hali, do kompletacji zamówień  
na podstawie skanera. Praca  
w godzinach nocnych 20:00 – 4:00.  
Piaseczno ul. Techniczna 2 hala J.  
Wynagrodzenie od 4800 zł netto  
(do ręki). Kontakt 570-598-915

 Poszukuje osoby do pomocy osobie 
starszej w Raszynie. 2 razy w tygodniu  
po 4 godziny. 1 x w tygodniu pomoc  
w kąpieli i 1 x w tygodniu sprzątanie.  
tel. 500 060 846 

Pracowników do serwisu  
urządzeń wentylacyjnych,  

również bez doświadczenia,  
konieczne prawo jazdy kat. B  

tel. 601 923 395 

 Zatrudnimy do baru osobę na zmywak 
tel. 510 907 876 

 Do serwisu opon w Konstancinie  
zatrudnię serwisanta z doświadczeniem. 
Tel. 601348535 lub 227564097

 Zatrudnię murarza z pomocnikiem.  
Tel 601241397

 Zatrudnię kierowcę kat. B i C,  
tel. 22 726 86 36          

KUPIĘ

 Antyczne meble, obrazy, srebra,  
platery, odznaczenia, szable, książki,  
pocztówki, tel. 504 017 418  

USŁUGI  

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW,  
MALOWANIE ELEWACJI,  

PONAD 25 LAT DOŚWIADCZENIA  
TEL. 501 62 45 62

 Świadectwa Charakterystyki  
Energetycznej, tel. 518 266 390

 Pozwolenia na użytkowanie  
dla starych domów. Legalizacje samowoli 
budowlanych sprzed lat, KIEROWNIK  
BUDOWY, tel. 695 451 655

 Ścinka drzew, sprzątanie gałęzi  
z rębakiem, ogrody - pełen zakres.  
Czyszczenie działek kompleksowo.  
Tel. 694 910 163

 AUTOMATYKA, napędy do bram  
- przesuwnych, garażowych,  
dwuskrzydłowych. Sprzedaż, montaż  
i serwis, tel. 790 331 339 

 Deska tarasowa - układanie i materiał, 
deska kompozytowa, deska drewniana 
tel. 603 896 888

 Przeprowadzki tel. 505 591 721 

 Malowanie i czyszczenie elewacji,  
naprawa tarasów, balkonów i balustrad 
tel. 603 896 888

 Glazura, gładź, panele, płyta g-k,  
malowanie, elektryka, hydraulika, firma 
rodzinna tel. 692 885 279 

BEZPYŁOWE CYKLINOWANIE,  
REMONTY od A do Z.  

TADEUSZ BIAŁOGRODZKI  
Tel. 502 093 588, 22 756 57 63 

 Dachy, krycie, papa, deskowanie,  
orynnowanie, podbitki dachowe.  
Obróbki blacharskie tel. 669 458 624

Docieplenia budynków  
- elewacje - solidnie - doświadczone 

ekipy - 602 482 572 

 PRANIE - CZYSZCZENIE dywanów,  
tapicerki meblowej i samochodowej,  
mycie okien 508 65 20 30 

 Hydroizolacje bitumiczne, dachy, tarasy 
tel. 791 549 007

 Docieplanie budynków, szybko, tanio, 
solidnie tel. 502 053 214 

 KLIMATYZACJA POMPY CIEPŁA   
REKUPERACJA. PROPARTNER PANASONIC 
TEL. 604895675 

 Cyklinowanie, Parkiety, Remonty,  
Malowanie 502514388

 Wywozimy graty z chaty  
tel. 505 591 721

 Anteny wideo domofony montaż  
naprawa 603375875

 Docieplanie poddaszy pianą, wylewki 
tel. 607 378 288

 Anteny, Internet, Konfiguracja sprzętu. 
Zadzwoń 501700315

 Malarskie tanio tel. 22 7277747,  
501 976 533

KOMINIARZ, TEL. 781 495 997 

 Hydraulik, złota rączka,  
tel. 733159220

 Mycie, malowanie elewacji  
tel. 505 591 721 

 Dachy, podbitka, sprzedaż,  
tel. 692 194 998

 Kominiarz tel. 500 214 632 

 GEODETA tel. 516070915 

 Wycinka drzew tel. 505 591 721 

 Spawanie, tel. 608 030 808 

DOBRY HYDRAULIK z Piaseczna  
- wyróżniają nas ROZSĄDNE CENY.  

Wykonujemy nowe  
i modernizujemy istniejące instalacje. 

Tel. 608 030 808 

 Remonty, budowlane, ogrodzenia,  
tel. 513 137 581

 Malowanie, hydraulika, remonty,  
tel. 501 050 907

 Glazura, remonty, 609 926 758     

NIERUCHOMOŚCI KUPIĘ

Kupię udziały  
we Wspólnocie Gruntowej  
Wsi Bielawa, 501866766    

NIERUCHOMOŚCI SPRZEDAM

 Działka leśna 3000 m2, Prażmów,  
tel. 602 770 361, 791 394 791

 Działki budowlane 800 m2, 1200 m2 k. 
Prażmowa, tel. 602 770 361, 791 394 791 

NIERUCHOMOŚCI WYNAJEM

 Lokal biurowy, 31m2, I piętro, Jana  
Pawła II, Piaseczno tel. 505 82 82 14

AUTO-MOTO KUPIĘ

 SKUP AUT NA KASACJĘ 508206738

NAUKA 

 Matematyka, 664 438 144

FINANSE 

 Kredyt tel. 513-654-277

RÓŻNE 

 Skup złomu, ul. Puławska 34  
(teren Kubara Lamina), 515273148, 
506264111    

\\\  OGŁOSZENIA DROBNE
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\\\ POWIAT 

Ogromny sukces 
piaseczyńskich 
szczypiornistek i nie tylko. 
Sprawdzamy, jak wyglądały 
ostatnie dni w sporcie  
w powiecie piaseczyńskim.

W miniony weekend w Koninie 
młodziczki piaseczyńskiej Vic-

torii walczyły o awans do turnieju fina-
łowego Mistrzostw Polski Młodziczek 
w piłce ręcznej. Podopieczne trenerów 
Zbigniewa Matraszka i Adriana Kurzę-
py zanotowały fantastyczny występ w 
zawodach, meldując się w gronie czte-
rech najlepszych ekip w kraju.

\\\ Victoria w finale
W meczu przeciwko Elmas KPS 

APR Radom dziewczyny zwyciężyły 
22:14. Następnie nasze szczypiornistki 
wygrały 28:18 z SSRiR Startem Konin, a 
w rywalizacji z Koroną Handball Kielce 
triumfowały 30:19. Komplet zwycięstw 
oznaczał oczywiście awans z pierwsze-
go miejsca w tabeli.

Najskuteczniejszą snajperką tur-
nieju z 21 trafieniami na koncie została 
Ada Kida. Tytuł MVP imprezy powędro-
wał z kolei do Zuzanny Hetki.

– Każdy mecz, każda akcja, każda 
obrona i każdy rzut to była walka o 

marzenia, którą cała drużyna toczy-
ła z jednym sercem! To nie był tylko 
turniej – to był pokaz charakteru, siły 
i jedności! – podsumowuje KS Victoria 
Piaseczno. – To był taniec po zwycię-
stwo! A za kulisami – ogromna praca, 
pot, łzy i niesamowita determinacja 
całej drużyny!

Jak informuje Związek Piłki Ręcznej 
w Polsce, turnieje finałowe Mistrzostw 
Polski Młodziczek i Młodzików zapla-
nowane są w terminie między 6 a 8 
czerwca. O lokalizacji zawodów do-
wiemy się z kolejnych komunikatów.

\\\ Utrzymanie rzutem  
na taśmę

W niedzielę ogromne emocje towa-
rzyszyły kibicom Pogoni Siedlce, któ-
rej barw bronią dwaj piłkarze, którzy 
szlifowali swój talent w barwach klubu 
MKS Piaseczno. Jeden z nich pojawił 
się na murawie w szalonym meczu z 
Wartą Poznań.

Aby utrzymać się na zapleczu PKO 
Bank Polski Ekstraklasy siedlecka dru-
żyna potrzebowała kompletu punktów. 
Spotkanie z Warciarzami układało się 
po myśli gospodarzy, w których szere-
gach od 46. minuty grał Ernest Dzięcioł 
– po bramce z rzutu karnego autorstwa 
Marcina Flisa prowadzili oni 1:0. W 84. 
minucie to rywale stanęli przed szansą 
strzelenia gola z jedenastki i ją wyko-

rzystali. Kiedy wydawało się, że Pogoń 
ostatecznie pożegna się z rozgrywkami 
Betclic I Ligi, arbiter spotkania w ostat-
niej akcji meczu podyktował kolejną 
jedenastkę, którą ponownie wykorzy-
stał Flis, i Siedlce mogły świętować 
utrzymanie.

Z powodu kontuzji w starciu nie 
mógł wystąpić Jakub Sinior. W obec-
nym sezonie 24-latek pojawił się na 
boisku w 20 ligowych meczach, ale w 
lutym, przeciwko Ruchowi Chorzów, 
doznał poważnej kontuzji. Bilans Dzię-
cioła w tym sezonie to z kolei 26 me-
czów, w tym 21 w pierwszej jedenastce.

Dodajmy, że w zimowym okienku 
transferowym z Pogoni do Skry Czę-
stochowa wypożyczony został Robert 
Majewski (również były gracz Piasecz-
na), a do Wisły Puławy na podobnej 
zasadzie trafił Danny Babor, 18-letni 
napastnik, który odnosił sukcesy w bar-
wach juniorów Kosy Konstancin.

\\\ Walka w rugby
W sobotę stadion w Krzakach Cza-

plinkowskich stał się areną zmagań w 
rugby. To właśnie tutaj odbył się Puchar 
Polski Rugby League 9s. Wydarzenie 
zorganizowane zostało przez Stowa-
rzyszenie Polska Rugby XIII, Wildcats 
Góra Kalwaria, a także Gminę Góra Kal-
waria oraz miejscowy Ośrodek Sportu 
i Rekreacji.

Na boisku najlepsi okazali się gra-
cze z Łodzi – Sroki Łódź Rugby League. 
Ekipa Wildcats Góra Kalwaria sięgnęła 
po srebrne medale, zaś na ostatnim 
stopniu podium uplasowali się rugbiści 
Barbarians. Statuetka dla najlepszego 

zawodnika turnieju trafiła do Patryka 
Bartczaka z łódzkiego zespołu.

– Jest tutaj fajny obiekt, bardzo 
ładna murawa, pełne boisko. Bardzo 
dziękuję za wsparcie panu burmi-
strzowi – powiedział po zawodach w 
rozmowie z Polska Rugby XIII Karol 
Myszkowski, trener „Dzikich Kotów”. – 
Na pewno jest mi bardzo przykro z tego 
powodu, że dwie drużyny nie dojechały, 
z Oświęcimia i z Krakowa, bardzo na 
nie liczyliśmy. Pewnie podniosłoby to 
poziom turnieju. Poza tym turniej się 
udał, wszyscy zadowoleni, pogoda nam 
dopisała.

Rafał Lipski

Sportowe podsumowanie weekendu

Victoria Piaseczno w gronie najlepszych drużyn w Polsce
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akcja, każda obrona  
i każdy rzut  

to była walka o marzenia, 
którą cała drużyna toczyła 

z jednym sercem!”


